
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 7. augusta 2023

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu
Mgr. Anetta Kalapos, hl. kontrolór mesta

Poslanci : Ing. Marta Vozáriková
Ján Kovács
Zita Baloghová
Gejza Tipcsák
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér

                    Eva Kissová

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvoril  a viedol  primátor  mesta  Ing.  Viktor  Palko,  MBA,  ktorý
skonštatoval,  že  je  prítomných  7  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné.
Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie.

Prítomní  poslanci  jednohlasne schválili  program  rokovania MsZ v Čiernej  nad
Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa
hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: Mgr. Nikoletta Dobosová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Mgr. Norbert Demeter
                                                                                   Gejza Tipcsák

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa
hlasovania – 0 poslancov)
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3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Ing. Marta Vozáriková
Ján Kovács
Zoltán Kövér

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa
hlasovania – 0 poslancov)

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023

Primátor  mesta  v rámci  tohto  bodu  informoval  o Návrhu  rozpočtového  opatrenia  č.
2/2023, ktorý je súčasťou materiálov k rokovaniu MsZ.

Návrh na zmenu rozpočtu je z dôvodu prebytku hospodárenia v sume 54 801 € ( rezervný
fond), ktorý  bolo potrebné zaúčtovať ( rozhodiť financie) a budú využité na rekonštrukciu
komunikačnej infraštruktúry v sume 19 216 €, na splátky istiny  úveru v s sume 33 397 € a na
splátky istiny leasingu v sume 2 188 €.  Ďalej  v príjmovej  časti  RO je  zaúčtovaný prevod
prostriedkov z predchádzajúceho roka v sume 195 075 €, ktorý bol použitý vo výdavkovej
časti na odstránenie havarijného stavu telocvične ZŠ. Tiež v príjmovej časti je zaúčtované
navýšenie príjmov v sume 4 470 €, ktoré bolo vo výdavkovej časti použité na jubilejný plat
HK v sume 670 € , na materiálové náklady v sume 3 000 € ( rekonštrukcia kancelárií MsÚ,
nákup drevenej sochy do Betlehemu), nákup pracovných odevov na MsP v sume 500 € a na
navýšenie elektrickej energie v AČ v sume 300 €.

Tipcsák sa informoval ohľadom sumy 195 075 € - rekonštrukcia ZŠ.
Primátor mesta odpovedal, že to sú financie na rekonštrukciu telocvične ZŠ , ktoré už

máme k dispozícii. Zadanie objednávky na spracovanie PD  v hodnote 6 800 € bolo schválené
na MsZ dňa   26. júna 2023. Rekonštrukcia by mala byť zrealizovaná do konca roka. 

Tipcsák sa ďalej pýtal ohľadom schválenej sumy  cca 300-400€ za vypracovanie projektu.
Prednosta úradu informoval, že vypracovanie projektu sa schválilo na predchádzajúcom

MsZ v hodnote 6 800 €. Tých 300 € je za realizáciu obstarávania , na základe ktorého vyhrala
firma, ktorá vypracuje PD v hodnote 6 800 €.

Tipcsák dodal, že ešte raz sa schvaľovalo niečo v takej hodnote  okolo 400 €.
Primátor mesta odpovedal, že druhé obstarávanie bolo ohľadom vypracovania PD na ZŠ

s VJS.  Projekt  v hodnote  4 000 000  €  sa  týka  komplexnej  rekonštrukcie  ZŠ  s VJS
a vyhotovenie jej  PD  s úspešným uchádzačom z prieskumu trhu v hodnote 69 600 € bolo
schválené na poslednom MsZ .

Baloghová sa opýtala, či je známe, že kto bude realizovať rekonštrukciu telocvične.
Primátor mesta odpovedal, že zatiaľ to známe nie je, až keď bude vypracované PD, urobí

sa obstarávanie na dodávateľa prác.    

Prítomní poslanci jednohlasne schválili Rozpočtové opatrenie č. 2 /2023.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa
hlasovania – 0 poslancov)
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5. Voľba hlavného kontrolóra mesta Čierna nad Tisou

Primátor  mesta  informoval  o výberovom konaní  na  voľbu hlavného kontrolóra  mesta,
ktorého vyhlásenie sa schválilo na júnovom zasadnutí MsZ a zároveň sa  zriadila 3 členná
komisia  pre  voľbu  HK  a tiež  sa  dohodlo  na tajnom  hlasovaní.  Následne  po  lehote  na
doručenie  prihlášok zasadla  Komisia  pre  voľbu HK, ktorej  úlohou bolo  otváranie  obálok
a posudzovanie splnenia všetkých náležitostí.

Primátor  navrhol  za  overovateľov hlasovacích  lístkov:   Mgr.  Norbert  Demeter,  Gejza
Tipcsák a za skrutátorov: Ján Kovács, Zoltán Kövér.

1. Prítomní  poslanci    brali  na  vedomie  výsledok  z otvárania  obálok  na  hlavného
kontrolóra mesta Čierna nad Tisou.

2. Prítomní poslanci jednohlasne schválili spôsob prezentácie kandidátov  a to 
predstavením sa 5 minútovou prezentáciou.     

3. Prítomní poslanci jednohlasne schválili tajné hlasovanie voľby hlavného 
kontrolóra.  

4. Prítomní poslanci jednohlasne schválili za overovateľov hlasovacích lístkov:
Mgr. Norbert Demeter
Gejza Tipcsák

5. Prítomní poslanci jednohlasne schválili skrutátorov voľby hlavného kontrolóra:
Ján Kovács
Zoltán Kövér

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa
hlasovania – 0 poslancov)

Primátor mesta poprosil kandidáta na HK, Mgr. Anettu Kalapos o prezentáciu – predstavenie
sa.
Mgr. Anetta Kalapos odôvodnila svoju prihlášku - prečo je vhodným kandidátom:

- viacročná prax, pôsobenie v štátnej správe, samospráve
- pôsobila v obci Dobrá, v  Kráľovskom Chlmci
- od  r.  2011  ako  HK v Čiernej  nad  Tisou  a zároveň  7  rokov  ako  HK vo  Veľkých

Kapušanoch, zároveň v obciach Vojany, Ptrukša, Somotor
- znalosť noriem, predpisov, je jej známe fungovanie samosprávy
- pravidelne sa zúčastňuje vzdelávaní
- považuje svoju prihlášku za odôvodnenú
- funkciu bude vykonávať svedomito, objektívne ...
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Tipcsák mal otázky na Mgr. Kalapos : 

1) Pokiaľ viem, v bývalej MŠ Družba nemá nikto nájomnú zmluvu a napriek tomu sa
uhradila faktúra za elektrinu vo výške 12 000€ . Ako je možné, že doteraz si to HK
nevšimol, čo sa s tým dá urobiť? Alebo sa vykonala nejaká kontrola na  hospodárenie
ohľadom tejto budovy?                   

2) Je bežné dávať vopred financie podnikateľom? ( okolo 74 000 € - rekonštrukcia
Domu  smútku  ).  Podľa  mojich  informácií  bola  zmluva  podpísaná  4.11.  a 5.11.
vyplatená. Ako sa to stihlo, aj prevziať dielo za tak krátky čas? Vyzerá to, že skôr bolo
zaplatené firme ako bola dokončená rekonštrukcia.

Mgr. Kalapos odpovedala na otázky:

1) Polročne  schvaľujete  plán  kontrolnej  činnosti  HK,  taký  podnet  mi   do  rúk
neprišiel, čiže  ani nebol zapracovaný do kontrolnej činnosti HK. V budúcnosti, ak
sú nejaké návrhy na  doplnenie  plánu činnosti  HK,  poslanec dá  na  MsZ návrh
a keď to zastupiteľstvo schváli, tak sa zapracuje.

2) Určite prebehla  nejaká verejná súťaž, predpokladám bola podpísaná a zverejnená
zmluva. Potrebujem podnet, na základe ktorého skontrolujem zákonnosti ohľadom
priebehu tejto investície.

   

Primátor  mesta  poprosil  overovateľov  o rozdanie  hlasovacích  lístkov  a následné
hlasovanie poslancov.

Po uskutočnení hlasovania poprosil primátor skrutátorov o spočítanie hlasov.
Kandidát na HK získal dôveru 7 poslancov – celkový počet prítomných poslancov.

6) Prítomní poslanci jednohlasne schválili za hlavnú kontrolórku p. Mgr. Anettu
Kalapos na polovičný – 50% úväzok.

7) Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  plat  hlavného  kontrolóra  v zmysle
zákona č. 369/1990 Zb. podľa § 18 c, ods. 1, 2.

8) Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  pre  hlavného  kontrolóra  mesta
pravidelnú  mesačnú  odmenu  vo  výške  30  %   z platu   kontrolóra  v zmysle
platného zákona č. 369/1990 Zb. podľa § 18 c, ods. 5.

9) Prítomní poslanci jednohlasne súhlasili  s vykonaním inej zárobkovej činnosti
Mgr.  Anetty  Kalapos v zmysle § 18 bod 1 zákona č.369/1990 Zb.  o obecnom
zriadení.

10) Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili   pružný  pracovný  čas  hlavnej
kontrolórky mesta Čierna nad Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová;  proti –  0  poslancov;
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
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6. Rôzne

Primátor mesta predpokladá čoskoro ďalšie zasadnutie  MsZ, nakoľko mesto obdržalo
2 požiadavky – od  ZŠ s VJS a od ZŠ s VJM a tiež plánuje do konca augusta schváliť VZN
o podmienkach prenajímania kultúrneho domu.

Tipcsák sa informoval ohľadom rozšírenia cintorína.
Primátor  mesta  vysvetlil,  že  je  to  v štádiu  riešenia,  najskôr  je  potrebné  dať

prekvalifikovať  pôdu  a ešte  je  potrebné  doložiť  pozemkovému úradu  isté  dokumenty,  až
následne bude možné pristúpiť k oploteniu a ostatným náležitostiam spojeným s rozšírením
cintorína. Momentálne sa robí projekt na cintorín, následne sa vyžiada územné rozhodnutie zo
Spoločného stavebného úradu a  tak nasleduje vyňatie poľnohosp. pôdy na cintorín a ostatné
plochy na Pozemkovom úrade v Trebišove. Ďalej sa vyžiada zo stavebného úradu stavebné
povolenie a až tak sa môže pristúpiť k realizácii  oplotenia cintorína.

Tipcsák sa ďalej dotazoval ohľadom toho, či sa bude konať vyhodnotenie Letného
festivalu.

Predseda Športovej a kultúrnej komisie odpovedal, že áno,
Primátor mesta to  potvrdil,  ale že predbežne to vyzerá, že výdavky pre mesto činia

okolo  4 400 €, keď odrátame dotáciu z KSK.
Ďalej Tipcsák navrhol do budúcna prehodnotiť, či by nebolo dobré pre súťažiacich vo

varení poskytnúť mäso, aby sa rozdalo jedlo pre dôchodcov a ostatných. 
Primátor mesta dodal, že si myslí, že sa rozdávalo dosť, nakoľko MsP rozdala okolo

40 l gulášu.
Mgr. Demeter dodal, že bol svedkom toho, ako aj ostatné súťažiace družstvá väčšinu

uvareného jedla rozdali okoloidúcim.
Tipcsák  tiež  vyjadril  svoju  nespokojnosť  s tým,  že  niektorí  pozvaní  hostia  na  pódiu
politizovali napriek tomu, že na predchádzajúcom MsZ bolo vyhlásené, že Letný festival bude
apolitický.

Primátor mesta  odpovedal, že mu je ľúto, ale zabrániť niekomu počas prejavu  vo
vyjadrení svojich myšlienok si nevie dobre predstaviť.

Baloghová sa pýtala ohľadom maľby na dvore ZŠ.
Primátor mesta odpovedal, že sa treba spojiť s riaditeľkami školských zariadení.
Baloghová sa tiež informovala ohľadom retardérov.
Primátor dodal, že je to v štádiu riešenia.
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7. Záver

Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo,  primátor  mesta  ukončil
rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť.

Ing. Peter Brázda, PhD.                Ing. Viktor Palko, MBA
    prednosta MsÚ             primátor mesta

Overovatelia: Mgr. Norbert Demeter

Gejza Tipcsák

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová
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